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Wanmei Zhao 

Shenzhen 

+86 755 3680 6549 

wanmei.zhao@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ Fintech 

◼ Life sciences and healthcare 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Prior to which she practiced for three years in the Shenzhen office of Zhong Lun Law Firm, one of 

the largest full-service law firms in China. 

Ms. Zhao specializes in venture capital and private equity, onshore and offshore capital market 

transactions, mergers and acquisitions, foreign and outbound direct investment, and general corporate 

matters.  She has extensive experience in designing transaction structures, drafting and reviewing 

legal documents, and legal due diligence.  Ms. Zhao has represented and provided a wide range of 

legal services to various large and medium-sized state owned and private enterprises, listed companies, 

multinational corporations, private equity funds, start-ups and fast-growing companies.  Ms. Zhao 

has represented clients in handling many projects that involve acquiring assets and equity interests, 

investment and financing, share offerings, bond issuances, etc., covering industries such as TMT, hi-

tech, electronic technology, biotechnology and pharmaceuticals, environmental technology, 

telecommunications, internet, energy, education, internet finance, etc. 

EDUCATION 
Ms. Zhao graduated from East China University of Political Science and Law with an LL.B. degree 

in 2012 and an LL.M. degree in 2014. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, Cantonese 
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赵婉媚 

深圳 

+86 755 3680 6549 

wanmei.zhao@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 金融科技 

◼ 生命科学与健康 

工作经历 

加入汉坤之前，赵婉媚律师在中伦律师事务所工作了三年。 

赵律师专长于风险投资和私募股权投资、境内外上市重组、兼并收购、外商直接投资和境内

企业境外投资、公司日常法律服务等业务，具有交易架构设计、法律文件起草与审阅、法律

尽职调查等方面的丰富经验。赵律师曾为多家大中型国有及民营企业、上市公司、跨国集团、

私募基金、初创企业和正在快速成长的公司提供广泛的法律服务，曾负责并深入参与过多项

资产和股权收购、境内外投融资、境外上市重组、债券发行等项目；赵律师的业务领域涉及

众多行业，包括 TMT、高新技术、电子科技、生命医药、环境技术、电信、互联网、能源、

教育、互联网金融等。 

教育背景 

赵婉媚律师于 2012 年毕业于华东政法大学，取得法学学士学位，并于 2014 年获得华东政法

大学法律硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文、粤语 


